
Z  Á  P  I  S 
z 8. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA SOBĚSLAVI 

 ze dne 13. dubna 2016 od 18:00 hodin 
 v malém sále Kulturního domu města Soběslavi 

 
Přítomni: Podle prezenční listiny, která je připojena k zápisu. 
                 Celkem bylo přítomno 20 členů zastupitelstva města. 
Omluveni: Zdeněk Vránek 
Hosté: tajemník MěÚ Soběslav Ing. Radek Bryll, vedoucí finančního odboru MěÚ Soběslav 
paní Marcela Koloušková, vedoucí odboru organizačního a správy majetku MěÚ Soběslav 
paní Věra Hanzalová 

Zasedání zastupitelstva města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 
všech přítomných konstatoval, že je přítomno 19 členů zastupitelstva, tj. nadpoloviční většina, 
a zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

V úvodu zasedání upozornil starosta města Ing. Jindřich Bláha přítomné členy ZM a občany, 
že je z jednání zastupitelstva města pořizován zvukový záznam, který bude následně 
zveřejněn na internetových stránkách města, a dále je pořizován záznam obrazový. Oba 
záznamy budou k dispozici na MěÚ Soběslav.  

Pozn.: Vzhledem ke zveřejňování zvukového záznamu z jednání ZM bude diskuse ke 
každému bodu jednání uváděna ve zkrácené formě, její úplné znění bude k dispozici v audio 
záznamu zveřejněném na internetových stránkách města.  

Starosta města předložil ke schválení návrh programu 8. zasedání zastupitelstva města. 

P r o g r a m   j e d n á n í : 
1. Jednací řád ZM 
2. Závěrečný účet města za rok 2015 
3. Změna č. 1 rozpočtu města v roce 2016 
4. Rozpočtový výhled města na roky 2017–2019  
5. Rozdělení půjček z Fondu rozvoje bydlení města  
6. Majetkové převody 

A: Prodej pozemků p. č. 1506/19, 1506/20, 1506/55 a 1506/28 včetně objektu občanské 
vybavenosti čp. 797, vše v k. ú. Soběslav 
B: Prodej pozemku p. č. 149/3 v k. ú. Soběslav 
C: Prodej pozemku p. č. 1411/40 v k. ú. Soběslav 
D: Prodej pozemku p. č. 2532/25 v k. ú. Soběslav 
E: Koupě pozemků p. č. 2696, 2697, 2240 a 2617/34, vše v k. ú. Soběslav 
F: Koupě pozemku p. č. 64/2 a přijetí daru – pozemku p. č. 64/3, vše v k. ú. Soběslav  
G: Zrušení usnesení ZM 16/141/2013 ze dne 17. 12. 2013           

7. Návrhy pro jednání ZM – Ing. M. Kákona 
A: Soběslavské cyklostezky 
B: DTMM 
C: Páteřní městská datová síť 
D: Architektonické řešení centra města 
E: Liberalizace zájmového chovu psů na území města 
F: Transparentní účty 
G: Protizáplavová opatření 

8. Různé 

Ing. Martin Kákona uvědomil přítomné, že je z dnešního zasedání ZM pořizován Piráty pro 
Soběslav videozáznam, který bude následně zveřejněn na jejich internetových stránkách.  
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Diskuse k navrženému programu jednání: 
Mgr. Alena Krejčová – vyjádření k návrhu Ing. M. Kákony na zavedení transparentních účtů, 
upozornění na stanovisko Úřadu pro ochranu osobních údajů č. 4/2014, rizika spojená 
s případným porušením zákona o ochraně osobních údajů, obrovský nárůst práce a dalších 
výdajů, doporučení zvážit připravenost návrhu.  

V 18:05 hod. se na jednání ZM dostavila paní Ludmila Zbytovská – celkový počet 
přítomných členů ZM je nyní 20.  

Ing. Jindřich Bláha – vyjádření k některým návrhům Ing. M. Kákony (cyklostezky, digitální 
technická mapa města, páteřní městská datová síť, architektonické řešení centra města, 
liberalizace zájmového chovu psů na území města, protizáplavová opatření), návrh na 
vypuštění tohoto bodu z programu jednání.  
Ing. Martin Kákona – upozornění na nedodržení jednacího řádu ZM (diskuse o bodu, který je 
na programu, před schválením samotného programu), nesouhlas s informací podanou paní 
Kolouškovou ve věci stanoviska Úřadu pro ochranu osobních údajů (sdělení je zavádějící).    
Ing. Jindřich Bláha – zdůvodnění: podán návrh na vypuštění bodu z programu jednání, 
diskuse opodstatněná. 
Jan Pehe – souhlas s názorem Mgr. A. Krejčové (nepřipravenost návrhu na zavedení 
transparentních účtů), návrh ostatní body projednat.  

Podané návrhy členů ZM: 

Ing. Jindřich Bláha – protinávrh: vypustit bod č. 7 z programu jednání.  
Ing. Martin Kákona – protinávrh: zachovat program a vyjmout z něj bod „Transparentní 
účty“. K tomuto návrhu se následně přiklonil p. Jan Pehe.  

Hlasování o protinávrhu Ing. Martina Kákony – vypustit bod F: Transparentní účty z bodu č. 7: 
Pro: 17 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela 
Hánová; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. 
Lubomír Kříž; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 
Pánek; Jan Pehe; Ludmila Zbytovská 
Proti: 2 
Mgr. Petr Valeš; Mgr. Pavel Lintner 
Zdržel se: 1 
Mgr. Petr Lintner 

Bod F: Transparentní účty byl vyřazen z programu jednání.  

Z důvodu nejasností při formulaci předchozího protinávrhu Ing. Martina Kákony a námitky 
jím vznesené byl jeho protinávrh opětovně naformulován a upřesněn: Ponechat program tak, 
jak je, pouze z něj vypustit bod Transparentní účty. 

Hlasování:   
Pro: 4 
Ing. Martin Kákona; Jan Pehe; Ing. Iveta Matějů; Růžena Domová 
Proti: 14 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; MUDr. Jan 
Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Kamil Modl; Mgr. Irena 
Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Zdržel se: 2 
Mgr. Petr Lintner; Jaroslav Himpan 

Návrh nebyl přijat.  
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Hlasování o protinávrhu Ing. Jindřicha Bláhy – vypustit kompletní bod č. 7 včetně sedmi podbodů A 
až G z navrženého programu jednání:  
Pro: 15 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; MUDr. Jan 
Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Kamil 
Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Mgr. Petr Valeš; Ludmila 
Zbytovská 
Proti: 4 
Ing. Martin Kákona; Jan Pehe; Ing. Iveta Matějů; Růžena Domová 
Zdržel se: 1 
Jaroslav Himpan 

Návrh byl schválen – bod č. 7 bude vypuštěn z programu jednání.  

Hlasování o programu jako celku (jednání se bude řídit body č. 1 až 6, místo vypuštěného bodu č. 7 
bude bod Různé): 
Pro: 15 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; MUDr. Jan 
Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Kamil 
Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Mgr. Petr Valeš; Ludmila 
Zbytovská 
Proti: 3 
Ing. Martin Kákona; Ing. Iveta Matějů; Růžena Domová 
Zdržel se: 2 
Jaroslav Himpan; Jan Pehe 

Program byl schválen. 

Do návrhové komise byli navrženi členové zastupitelstva města Mgr. Petr Lintner,  
p. Václav Nedvěd a p. Jaroslav Himpan.  

Hlasování o složení návrhové komise: 
Pro: 16 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela 
Hánová; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Ing. 
Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; 
Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 4 
Jaroslav Himpan; Ing. Martin Kákona; Mgr. Petr Lintner; Václav Nedvěd 

Návrh byl přijat. 

Za ověřovatele zápisu dnešního zasedání zastupitelstva města navrhl starosta města členy 
zastupitelstva města MUDr. Lubomíra Kříže a Mgr. Milana Dančišina.   

Hlasování o složení ověřovatelů: 
Pro: 17 
Ing. Jindřich Bláha; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta 
Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. 
Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 3 
Ing. Martin Kákona; Mgr. Milan Dančišin; MUDr. Lubomír Kříž 

Návrh byl přijat. 

Zápis ze 7. zasedání zastupitelstva města byl předložen k ověření a ověřovatelé jej schválili 
svým podpisem. 

Zápis z jednání provede pracovnice MěÚ paní Ivana Šťastná. 
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K bodu 1 – Jednací řád ZM 
Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 
Příloha:  

- Návrh jednacího řádu Zastupitelstva města Soběslavi s vyznačením změn 
Předložen návrh nového jednacího řádu Zastupitelstva města Soběslavi, který upravuje a 
upřesňuje – mimo jiné – průběh přípravy jednání ZM, zodpovědnost za tvorbu programu 
jednání, definuje osoby, které mají právo předkládat návrhy na projednání zastupitelstvem, 
rozšiřuje okruh osob, kterým může ZM ukládat úkoly v samostatné působnosti, a svěřuje 
kontrolu plnění usnesení ZM do působnosti kontrolního výboru ZM.  

K tomuto bodu diskutovali členové ZM: 
Ing. Martin Kákona – připomínky k jednacímu řádu (čl. 4 odst. 3 – tištěná forma návrhů, čl. 4 
odst. 3 písm. f) – vlastní text, čl. 4 odst. 3 písm. g) – přílohy, čl. 4 odst. 5 – požadavek na 
zasílání materiálů ve strojově čitelné formě, čl. 6 odst. 4 – chybí lhůta pro sdělení důvodů 
nezařazení návrhu, čl. 8 odst. 3 – doplnit pravomoc ukládat úkoly tajemníkovi – viz § 110 
odst. 4) písm. b) zákona o obcích).  

Podané návrhy členů ZM: 
Ing. Martin Kákona – protinávrh: posunout schválení jednacího řádu na příští zasedání ZM po 
zapracování vznesených připomínek. K tomuto návrhu se následně přiklonil i Mgr. Petr 
Lintner.  
(Pozn.: Připomínky k jednacímu řádu budou zaslány Ing. M. Kákonou písemně, rada města se 
jimi bude zabývat a doplněný návrh jednacího řádu bude zařazen k opětovnému projednání na 
příští zasedání ZM). 

Hlasování o protinávrhu Ing. Martina Kákony:  
Pro: 18 
Mgr. Milan Dančišin; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan 
Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. 
Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 
Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 2 
Ing. Jindřich Bláha; Marcela Hánová 

Návrh jednacího řádu bude po zapracování připomínek předložen k opětovnému projednání na příští 
zasedání ZM.  

K bodu 2 – Závěrečný účet města za rok 2015 
Předložila: Marcela Koloušková – vedoucí finančního odboru MěÚ 
Přílohy:  

- Závěrečný účet města Soběslavi za rok 2015 včetně komentáře, tabulkové přílohy a 
zprávy auditora 

- Zpráva ke schválení účetní závěrky města Soběslavi za rok 2015  
Předložen návrh závěrečného účtu města za rok 2015 v členění jednotlivých kapitol 
zpracovaný v souladu s platnými právními předpisy včetně zprávy auditorské kanceláře ECO-
Economic&Commercial Office, s. r. o., Tábor, o přezkoumání hospodaření.  
Výsledkem rozpočtového hospodaření města za rok 2015 (saldo příjmů a výdajů) je přebytek 
ve výši 6.856.500,53 Kč.  
Předložen návrh schválení účetní závěrky města za rok 2015 v souladu s vyhláškou  
č. 220/2013 Sb. o požadavcích na schvalování účetních závěrek některých vybraných účetních 
jednotek.  

Předsedkyně finančního výboru ZM Mgr. Alena Krejčová seznámila členy ZM se zprávou 
finančního výboru, který se uskutečnil 4. 4. 2016.  

Bez diskuse.  
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Usnesení 
a) Zastupitelstvo města schvaluje celoroční hospodaření města a závěrečný účet města za rok 
2015 včetně zprávy nezávislého auditora o výsledku přezkoumání hospodaření, a to bez 
výhrad. 
b) Zastupitelstvo města schvaluje účetní závěrku města Soběslavi za rok 2015. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 20 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela 
Hánová; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. 
Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena 
Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 3 – Změna č. 1 rozpočtu města v roce 2016 
Předložila: Marcela Koloušková – vedoucí finančního odboru MěÚ 
Příloha: 

- Rozpočtové opatření č. 1/2016 
- Žádost ředitele HZS JčK, Územního odboru Tábor, plk. Ing. Petra Hojsáka o finanční 

příspěvek na podporu činnosti HZS JčK 
- Rekapitulace akcí pro rok 2016 v  rámci Programu regenerace MPZ 

Předložen aktualizovaný návrh rozpočtového opatření č. 1/2016 (doplnění tabulky o účelové 
dotace pro Senior-dům a festival dechových hudeb Kubešova Soběslav), kterým se zvyšuje 
celkový objem rozpočtu města na rok 2016 o 9.356.540 Kč, žádost ředitele HZS JčK, 
Územního odboru Tábor, plk. Ing. Petra Hojsáka o finanční příspěvek ve výši 125.000 Kč na 
zakoupení defibrilátoru a hydraulické zvedací ruky na nákladní automobil (pol. č. 8) a soupis 
akcí plánovaných pro rok 2016 v rámci programu regenerace MPZ Soběslav.  

K tomuto bodu diskutovali členové ZM: 
Růžena Domová – dotaz na vlastnictví kostela sv. Petra a Pavla a finanční příspěvek 
z Ministerstva kultury.  
Ing. Jindřich Bláha – kostel je ve vlastnictví Římskokatolické farnosti Soběslav, poskytnuté 
finanční prostředky jsou rozdělovány dle zásad schválených Ministerstvem kultury.   
Mgr. Petr Lintner – doplnění: kostel majetkem církve, věž majetkem města.  

Usnesení 
Zastupitelstvo města schvaluje změnu rozpočtu města Soběslavi – rozpočtové opatření  
č. 1/2016 – v předloženém znění. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 18 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav 
Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 2 
Růžena Domová; Jan Pehe 

Usnesení bylo přijato. 
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K bodu 4 – Rozpočtový výhled města na roky 2017-2019  
Předložila: Marcela Koloušková – vedoucí finančního odboru MěÚ Soběslav  
Příloha:  

- Rozpočtový výhled města na roky 2017–2019  
Předložen návrh rozpočtového výhledu města na roky 2017–2019, který byl sestaven 
v souladu se zákonem č. 250/2000 Sb., ve znění pozdějších předpisů, a který vychází 
z předpokládaného plnění zejména daňových výnosů, nutnosti zajištění základního chodu 
města a také z investičních záměrů pro následující období. 
Rozpočtový výhled města se stane základem pro tvorbu ročních rozpočtů v příštích letech a 
v případě výraznějších změn při získávání potřebných zdrojů bude tento průběžně 
aktualizován. 

K tomuto bodu diskutovali členové ZM: 
Ing. Martin Kákona – kritika rostoucí částky určené na rekonstrukci náměstí, nepoměr s 
nízkou částkou na výstavbu cyklostezek.  
Ing. Jindřich Bláha – v rozpočtovém výhledu nejsou zahrnuty dotace na jednotlivé akce, na 
náměstí chybí vhodný dotační titul, záměr vylepšení trasy cyklostezky Lužnice.  

Usnesení 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtový výhled města Soběslavi na roky 2017 až 2019 
v předloženém znění.  

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 18 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela 
Hánová; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 
Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 1 
Ing. Martin Kákona 
Zdržel se: 1 
Ing. Iveta Matějů 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 5 – Rozdělení půjček z Fondu rozvoje bydlení města 
Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 
Příloha:  

- Návrh na poskytnutí půjček z FRB města Soběslavi v roce 2016 – 1. kolo 
Předložen soupis osmi žadatelů o půjčku z Fondu rozvoje bydlení města Soběslavi v celkové 
výši 600.000 Kč, jejichž žádosti byly posouzeny na jednání komise FRB dne 22. 2. 2016. Stav 
finančních prostředků na účtu FRB k 29. 2. 2016 činil 2.305.711,43 Kč.  

K tomuto bodu diskutovali členové ZM: 
Marcela Hánová – dotaz na zúročení poskytnutých půjček. 
Ing. Jindřich Bláha – dle zásad (vyhlášky) 3 %.  

Usnesení 
Zastupitelstvo města souhlasí s uzavřením smluv o půjčce s občany vlastnícími nemovitosti 
ve městě, které doporučila komise pro rozdělování půjček z Fondu rozvoje bydlení města 
Soběslavi, takto: 

Žadatel 
Adresa objektu, na který 

se půjčka vztahuje Do částky Účel 

Cílková Věra 
 

Jeronýmova 233/8 
Soběslav 

60.000 Kč 
 
 

80.000 Kč 

Rekonstrukce stáv. otopného 
systému, přechod z vytápění 
tuhými palivy na eko topení 
Výměna oken 
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Müllerová V ěra Sídl. Svákov 708 
Soběslav 80.000 Kč Výměna oken 

Vopavová Iva 
 

Na Ohradě 388 
Soběslav 

50.000 Kč 
 

60.000 Kč 

Vybudování WC, koupelny nebo 
sprch. koutu a jejich rekonstrukce 
Rekonstrukce stáv. otopného 
systému, přechod z vytápění 
tuhými palivy na eko topení 

Zeman Jan U Jatek 682 
Soběslav 50.000 Kč 

Vybudování WC, koupelny nebo 
sprch. koutu a jejich rekonstrukce 

Votruba Zdeněk Jungmannova 28 
Soběslav 80.000 Kč Výměna oken 

Kuklová Eva Na Ohradě 364 
Soběslav 50.000 Kč 

Vybudování WC, koupelny nebo 
sprch. koutu a jejich rekonstrukce 

Vančurová Miloslava Luční 661 
Soběslav 40.000 Kč 

Vybudování WC, koupelny nebo 
sprch. koutu a jejich rekonstrukce 

Morávková Petra Zátkova 170 
Soběslav 50.000 Kč 

Vybudování WC, koupelny nebo 
sprch. koutu a jejich rekonstrukce 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 20 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela 
Hánová; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. 
Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena 
Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 6 – Majetkové převody  
A: Prodej pozemků p. č. 1506/19, 1506/20, 1506/55 a 1506/28 včetně objektu občanské 
vybavenosti čp. 797, vše v k. ú. Soběslav 
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí odboru organizačního a správy majetku MěÚ 
Příloha:  

- Důvodová zpráva k prodeji pozemků p. č. 1506/19, 1506/20, 1506/55 a 1506/28 
včetně objektu občanské vybavenosti čp. 797, vše v k. ú. Soběslav 

Předložen návrh na prodej výše uvedených pozemků včetně objektu občanské vybavenosti  
čp. 797 v k. ú. Soběslav paní Daně Vaňkové, Soběslav. Navržená cena prodeje činí dle 
znaleckého posudku 672.880 Kč. 

K tomuto bodu diskutovali: 

Členové ZM: 
Ing. Jindřich Bláha – informace o odstoupení JčK od realizace západní přeložky komunikace 
II/135 zasahující do výše uvedeného objektu a jejím následném vypuštění z územního plánu 
města v rámci připravované změny č. 1; požadavek občanů Lesní ulice na zachování 
neprůjezdnosti komunikace.   
Ing. Martin Kákona – upozornění na chybu v důvodové zprávě (chybné datum 22. 6. 2016), 
vyjádření pochybností o ceně prodeje, správnosti odhadu a nesouhlas s prodejem, kritika 
předjímání změn územního plánu, opakovaný dotaz na cenu běžnou – kupní (není patrná ze 
znaleckého posudku).  
Jan Pehe – požadavek na rozšíření zbývajícího pozemku (vzniklého „klínu“) parc. č. 1506/21 
a realizaci průchozí cesty pro chodce a cyklisty, návrh schválit prodej za navrhovanou cenu se 
zachováním pruhu pro pěší a  cyklisty.   
Ing. Jindřich Bláha – ploty mezi pozemkem města a mobilizačním skladem na sebe těsně 
navazují, cyklostezka má dané parametry, chybí návaznost.  
Mgr. Michal Pánek – připomenul požadavek na zachování neprůjezdnosti Lesní ulice, 
nevhodnost budování další komunikace (dostatečná průjezdnost z obou stran).  



8 

Vedoucí OOSM MěÚ Věra Hanzalová – znalecký posudek zpracován Ing. Bohumírem 
Fialou.  

Občané města: 
J. Kodat – nepřipravenost návrhů pro jednání ZM, prodej nehodnocen z urbanistického 
hlediska, předjímají se změny územního plánu, otázka budoucího využití pozemku, 
neinformovanost ostatních orgánů města (komise výstavby a životního prostředí, odboru 
výstavby a životního prostředí). Ing. Bláha – firma užívá pozemek dlouhodobě, není jinak 
využitelný.  
D. Vaňková – reakce na požadavek p. Jana Pehe: šířka zbytkového pruhu cca 5 m, v těsném 
sousedství budova. Firma investovala do opravy střechy, fasády, atd., poskytuje práci zhruba 
10 lidem.  

Upravována formulace protinávrhů Ing. Martina Kákony.  

Podané návrhy členů ZM: 
Ing. Martin Kákona – 1. protinávrh: odložit projednání prodeje až po změně územního plánu; 
2. protinávrh: ponechat stávající stav, tzn. pronájem; 3. protinávrh: odložit prodej po 
zpracování studie využití pozemku.  

Hlasování o 1. protinávrhu Ing. M. Kákony – neschválit prodej, odložit projednání tohoto bodu až po 
schválení změny č. 1 platného územního plánu: 
Pro: 3 
Ing. Martin Kákona; Ing. Iveta Matějů; Jan Pehe 
Proti: 16 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. 
Petr Lintner; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Mgr. Petr 
Valeš; Ludmila Zbytovská 
Zdržel se: 1 
Růžena Domová 

Návrh nebyl přijat.  

Hlasování o 2. protinávrhu Ing. M. Kákony – neschválit prodej, ponechat stávající stav, tzn. pronájem 
firmě Dřevovýroba Vaněk: 
Pro: 1 
Ing. Martin Kákona 
Proti: 16 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. 
Petr Lintner; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Mgr. Petr 
Valeš; Ludmila Zbytovská 
Zdržel se: 3 
Růžena Domová; Ing. Iveta Matějů; Jan Pehe 

Návrh nebyl přijat.  

Hlasování o 3. protinávrhu Ing. M. Kákony – neschválit prodej, zadat zpracování studie využití 
předmětného pozemku včetně přilehlých pozemků, odložit projednání bodu po předložení této studie:  
Pro: 1 
Ing. Martin Kákona 
Proti: 17 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela 
Hánová; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 
Pánek; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Zdržel se: 2 
Ing. Iveta Matějů; Jan Pehe 

Návrh nebyl přijat.  
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Usnesení 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemků p. č. 1506/19 o výměře 68 m2, p. č. 1506/20 o 
výměře 3 m2, p. č. 1506/55 o výměře 1 042 m2 a p. č. 1506/28 o výměře 210 m2 včetně objektu 
občanské vybavenosti čp. 797, vše v k. ú. Soběslav, paní Daně Vaňkové, Soběslav, za cenu dle 
znaleckého posudku, tj. 672.880 Kč. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 16 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. 
Petr Lintner; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Mgr. Petr 
Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 1 
Ing. Martin Kákona 
Zdržel se: 3 
Růžena Domová; Ing. Iveta Matějů; Jan Pehe 

Usnesení bylo přijato. 

B: Prodej pozemku p. č. 149/3 v k. ú. Soběslav 
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí odboru organizačního a správy majetku MěÚ  
Příloha:  

- Důvodová zpráva k prodeji pozemku p. č. 149/3 v k. ú. Soběslav 
Předložen návrh na prodej pozemku parc. č. 149/3 v k. ú. Soběslav firmě SŘ Reality, s. r. o., 
Soběslav. Navržená cena prodeje činí dle znaleckého posudku 250 Kč/m2. 

Bez diskuse.  

Usnesení 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p. č. 149/3 o výměře 2 m2 v k. ú. Soběslav 
společnosti SŘ Reality, s. r. o., Soběslav, za cenu dle znaleckého posudku, tj. 250 Kč/m2. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 19 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela 
Hánová; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav 
Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 1 
Ing. Martin Kákona 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

C: Prodej pozemku p. č. 1411/40 v k. ú. Soběslav 
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí odboru organizačního a správy majetku MěÚ  
Příloha:  

- Důvodová zpráva k prodeji pozemku p. č. 1411/40 v k. ú. Soběslav 
Předložen návrh na prodej pozemku parc. č. 1411/40 v k. ú. Soběslav manželům Radkovi a 
Vendule Bryllovým, Soběslav. Navržená cena prodeje činí 200 Kč/m2. 

K tomuto bodu diskutovali členové ZM: 
Ing. Martin Kákona – připomínka k důvodové zprávě – neuvedeno, o jakou cenu se jedná.   
Ing. Jindřich Bláha – v důvodové zprávě je cena dle znaleckého posudku.  
V. Hanzalová (vedoucí OOSM MěÚ) – kupní cena 200 Kč/m2 – dohoda s kupujícími.  

Usnesení 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p. č. 1411/40 o výměře 75 m2 v k. ú. Soběslav 
manželům Radkovi a Václavě Bryllovým, Soběslav, za cenu 200 Kč/m2.  
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Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 17 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. 
Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 
Pánek; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 3 
Ing. Martin Kákona; Jan Pehe; Růžena Domová 

Usnesení bylo přijato. 

D: Prodej pozemku p. č.  2532/25 v k. ú. Soběslav 
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí odboru organizačního a správy majetku MěÚ 
Příloha:  

- Důvodová zpráva k prodeji pozemku p. č. 2532/25 v k. ú. Soběslav 
Předložen návrh na prodej pozemku parc. č. 2532/25 v k. ú. Soběslav paní Janě Starčevské, 
Soběslav. Navržená cena prodeje činí dle znaleckého posudku 100 Kč/m2. 

Bez diskuse.  

Usnesení 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p. č. 2532/25 o výměře 16 m2 v k. ú. Soběslav 
paní Janě Starčevské, Soběslav, za cenu dle znaleckého posudku, tj. 100 Kč/m2. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 19 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav 
Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 
Růžena Domová 

Usnesení bylo přijato. 

E: Koupě pozemků p. č. 2696, 2697, 2240 a 2617/34, vše v k. ú. Soběslav 
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí odboru organizačního a správy majetku MěÚ 
Příloha:  

- Důvodová zpráva ke koupi pozemků p. č. 2696, 2697, 2240 a 2617/34, vše v k. ú. 
Soběslav 

Předložen návrh na koupi pozemků p. č. 2696, 2697, 2240 a 2617/34, vše v k. ú. Soběslav, od 
pana Stanislava Beneše, Soběslav. Pozemky leží v zátopovém území řeky Lužnice. Navržená 
cena koupě činí 30 Kč/m2. 

K tomuto bodu diskutovali členové ZM: 
Ing. Martin Kákona – nesouhlas s koupí všech pozemků (souhlas pouze s koupí pozemku 
parc. č. 2240) a s cenou u ostatních pozemků (vysoká).  
Jan Pehe – dotaz na využití kupovaných pozemků v budoucnosti.  
Ing. Jindřich Bláha – v části rekreační plocha, pozemky pod mostem nejsou využitelné, 
ostatní zemědělská půda, pronájem zemědělským podnikům.  

Podané návrhy členů ZM: 
Ing. Martin Kákona – protinávrh: koupit za uvedenou cenu pouze pozemek parc. č. 2240, 
ostatní pozemky nekupovat.  
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Hlasování o protinávrhu Ing. Kákony – za uvedenou cenu koupit pouze pozemek parc. č. 2240, ostatní 
pozemky nekupovat:  
Pro: 1 
Ing. Martin Kákona 
Proti: 18 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela 
Hánová; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 
Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Zdržel se: 1 
Ing. Iveta Matějů 

Návrh nebyl přijat.  

Usnesení 
Zastupitelstvo města schvaluje koupi pozemků p. č. 2696 o výměře 1 482 m2, p. č. 2697  
o výměře 1 729 m2, p. č. 2240 o výměře 7 621 m2 a p. č. 2617/34 o výměře 862 m2, vše v k. ú. 
Soběslav, od pana Stanislava Beneše, Soběslav, za cenu 30 Kč/m2.  

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 20 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela 
Hánová; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. 
Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena 
Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

F: Koupě pozemku p. č. 64/2 a přijetí daru – pozemku p. č. 64/3, vše v k. ú. Soběslav  
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí odboru organizačního a správy majetku MěÚ  
Příloha:  

- Důvodová zpráva ke koupi pozemku p. č. 64/2 a přijetí daru – pozemku p. č. 64/3, vše 
v k. ú. Soběslav   

Předložen návrh na koupi pozemku p. č. 64/2 a přijetí daru – pozemku p. č. 64/3, vše v k. ú. 
Soběslav, od paní Julie Hoškové, Praha. Navržená cena koupě činí dle znaleckého posudku 
200 Kč/m2. 

Bez diskuse.  

Usnesení 
Zastupitelstvo města schvaluje koupi pozemku p. č. 64/2 o výměře 226 m2 za cenu dle 
znaleckého posudku, tj. 200 Kč/m2, a přijetí daru – pozemku p. č. 64/3 o výměře 61 m2 včetně 
hradební zdi, vše v k. ú. Soběslav, od paní Julie Hoškové, Praha. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 20 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela 
Hánová; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. 
Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena 
Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

G: Zrušení usnesení ZM 16/141/2013 ze dne 17. 12. 2013           
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí odboru organizačního a správy majetku MěÚ 
Příloha:  

- Důvodová zpráva ke zrušení usnesení ZM 16/141/2013 ze dne 17. 12. 2013 
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Předložen návrh na zrušení usnesení ZM 16/141/2013 ze dne 17. 12. 2013, kterým byla 
schválena koupě pozemku parc. č. 3835/2 o výměře 468 m2 v k. ú. Soběslav od firmy Motor 
Jikov Strojírenská, a. s., Soběslav.  

K tomuto bodu diskutovali členové ZM: 
Jan Pehe – dotaz na vlastnictví předmětného pozemku.   
Ing. Jindřich Bláha – pozemek je v majetku firmy Motor Jikov, která následně nebyla ochotna 
jej městu prodat, je využíván jako veřejné prostranství.  

Usnesení 
Zastupitelstvo města ruší své usnesení ZM 16/141/2013 ze dne 17. 12. 2013. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 20 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela 
Hánová; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. 
Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena 
Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 7 – Různé 
Starosta města Ing. Jindřich Bláha informoval o podání žádosti o dotaci na nástavbu  
Senior-domu Soběslav. Z důvodu potřeby souladu projektu s plány JčK byla plánovaná 
kapacita lůžek snížena na 24 tak, aby jejich celkový počet nepřesáhl 100 lůžek.   

Připomínky a podněty členů ZM: 
Ing. Martin Kákona vznesl dotaz na důvody pořizování videozáznamu z jednání ZM městem 
bez jeho následného zveřejnění, kritizoval nevyhlášení celého programu 8. zasedání ZM, 
zejména návrhů předkládaných Piráty pro Soběslav, v městském rozhlase. Tuto skutečnost 
považuje za cenzuru a snahu koalice neinformovat občany o tom, co chtějí Piráti pro Soběslav 
prosadit. Stejná cenzura je – dle jeho názoru – uplatňována i v soběslavské Hlásce.  
Ing. Jindřich Bláha – měsíčník Hláska se řídí schválenými zásadami pro jeho vydávání, při 
hlášení programu ZM v městském rozhlase jsou uváděny pouze hlavní body (stejně jako u 
majetkových záležitostí). Kompletní program je zveřejněn na úřední desce úřadu.  

Pan Jan Pehe vznesl opětovný dotaz na funkčnost telefonního čísla 156 uváděného na vozidle 
městské policie (viz prosincové jednání ZM), upozornil na uvolněné dlažební kostky před 
obchodním domem Jednota. Místostarosta města Mgr. Vladimír Drachovský – uvolněné 
dlažební kostky byly předmětem reklamace, firma je bude opravovat, stejně jako špatně 
ukotvené dopravní značky a deskovinu před Komerční bankou. Starosta města Ing. Jindřich 
Bláha – pokud nejsou strážníci městské policie ve službě, je hovor na telefonní číslo 156 
přepojován operátory do Tábora. Vyjádření vrchního strážníka městské policie p. Miroslava 
Drse k této záležitosti bude zasláno panu Janu Pehe elektronicky.   

Mgr. Irena Molíková poděkovala za finanční příspěvek poskytnutý pěveckému sboru 
Anonym Voice.  

MUDr. Jan Chabr krátce odůvodnil, proč nehlasoval pro návrhy předkládané Ing. Martinem 
Kákonou.  

Ing. Martin Kákona konstatoval, že vyřazením bodu č. 7 z programu jednání ZM mu bylo 
znemožněno předkládané návrhy obhájit. Přestože jsou jeho návrhy považovány za 
nedostatečně připravené, nebyly mu do dnešního dne předány žádné relevantní protinávrhy a 
jeho návrhy nebyly podrobeny konstruktivní kritice. Apeloval na předání konkrétních 
připomínek. Z jeho pohledu jsou některé navrhované záležitosti dlouhodobě neřešeny (viz 
např. protipovodňová opatření), pokud však bude stanoven termín pro jejich dořešení, 
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nebudou opětovně předkládány. Rovněž se Ing. M. Kákona stručně zmínil o návrhu 
revitalizace náměstí, schválenou studii považuje za nevyhovující. Starosta města Ing. Jindřich 
Bláha doporučil Ing. Martinu Kákonovi podávané návrhy nejdříve předjednat s orgány města 
(finanční výbor, komise výstavby, příslušní pracovníci MěÚ, …) a dále na  nich pracovat. 
Ing. M. Kákona oponoval, že z jeho pohledu jsou návrhy v pořádku a že – dle jeho názoru – 
by se město mělo například v případě transparentních účtů více zajímat o zkušenosti z jiných 
měst.  

Na základě předchozího dotazu Ing. Martina Kákony na pořizování video záznamu městem 
odpověděl starosta města Ing. Jindřich Bláha, že zařízení je zatím pouze testováno.  

Mgr. Alena Krejčová konstatovala, že očekávala iniciativnější přístup Ing. M. Kákony  
(například u transparentních účtů požádat o projednání ve finančním výboru, u vedoucí 
finančního odboru atd.) Ing. Martin Kákona – v případě protipovodňových opatření byl 
předkládaný materiál předjednán s Mgr. Petrem Lintnerem i s vedoucím kanceláře tajemníka 
Ing. Bohumírem Ctiborem. Zrušení předkládaných návrhů považuje za politické rozhodnutí.   

Dle názoru pana Václava Nedvěda neguje Ing. Martin Kákona práci ostatních.  

Připomínky a podněty občanů: 
Paní P. Schmid upozornila na opomenutí ulice Horní příkopy v harmonogramu svozu 
komunálního odpadu uváděného v „Soběslavském průvodci odpadovým hospodářstvím“. 
V této záležitosti se obrátila na pracovníka odboru životního prostředí MěÚ Ing. Jana 
Mošničku, do dnešního dne od něj žádnou odpověď neobdržela. Tajemník MěÚ Ing. Radek 
Bryll tuto skutečnost prověří. Informace k termínům svozu komunálního odpadu je rovněž 
možné získat na Správě města Soběslavi.  

Pan Z. Kozlíček předal členům ZM návrh koncepce nakládání s komunálním odpadem, jehož 
cílem je zlepšení dostupnosti systému odděleného sběru, zavedení systému biologicky 
rozložitelného komunálního odpadu a optimalizace systému recyklace odpadů. V této 
souvislosti požádal p. Kozlíček členy ZM o případné připomínky a podněty k předanému 
návrhu, který bude poté postoupen k projednání ZM. Ing. Jindřich Bláha – odpadové 
hospodářství spadá spíše do činnosti rady města, která se bude touto problematikou zabývat.  

Pan P. Král seznámil členy ZM s vyjádřením starosty Nového Města na Moravě pana Michala 
Šmardy ve věci zkušeností se zřízením transparentního účtu. Tuto problematiku projedná  
p. Král s vedoucí finančního odboru MěU, případně s finančním výborem. Vyjádření  
p. Šmardy bude přílohou zápisu.   

Pan B. J. Skočdopol upozornil na – dle jeho názoru – podezřelý projekt prezentovaný 
Kateřinou Neumannovou – Jižní Čechy olympijské, doporučil navštívit v rámci spolupráce 
s partnerským městem Sabinov zastupitele Bánské Bystrice s cílem výměny informací a dále 
v souvislosti s konáním fotbalového turnaje O pohár starosty města navrhl finanční částku 
určenou na tuto akci přesunout na oslavy 95. let založení oddílu fotbalu. Zároveň poděkoval 
řediteli KDMS Mgr. Petru Valešovi za vhodný a velmi různorodý výběr koncertů pořádaných 
v kulturním domě.   

Pan P. Plát vznesl dotaz na termín dodání nových prvků pro dětské hřiště v parku u kina. 
Místostarosta města Mgr. Vladimír Drachovský – v pondělí 18. 4. bude projednán projektový 
návrh řešení tohoto dětského hřiště, dodání prvků je plánováno v horizontu cca dvou měsíců.  

Paní A. Němečková požádala o instalaci hracích prvků na hřišti v parku u kina i pro větší děti 
(zapojit do projektu také rodiče). Záležitost projedná paní A. Němečková s místostarostou 
města Mgr. Vladimírem Drachovským.    

Pan S. Beneš upozornil na znečištěné prostory v lokalitě řeky Lužnice, zejména pod mostem u 
Hvížďalky. Uvedený podnět bude předán pracovníkům Správy města Soběslavi.   
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Ing. Martin Kákona pozval přítomné členy ZM a občany města na jarní úklid levého břehu 
Lužnice od Bechyňského mostu pořádaný v rámci celostátní akce Ukliďme svět Ukliďme 
Česko, která se bude konat v sobotu 16. 4. 2016 od 9:00 hod.  

 

 

 

Zasedání zastupitelstva města skončilo 13. dubna 2016 v 20:25 hodin. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


